

76 ROBINSON ROAD, HONG KONG Tel: 25463151 Fax: 28588669

E-mail: school@ywgs.edu.hk Website: www.ywgs.edu.hk

17 October 2024

Ms Lam Wai Man The Principal St. Peter's Catholic Primary School Phase 2 Lei Tung Estate Ap Lei Chau, Hong Kong

Dear Ms Lam,

S.1 Admission (2025 - 2026)

I write with much pleasure to inform you of our arrangements with respect to the admission of S.1 students (2025-2026 school year) and invite you to make available such information to parents/guardians of your P.6 girls.

S.1 Places available for discretionary intake

The School will reserve 30% of our total S.1 places for **Discretionary Places** (DP) which will translate into 51 places available for students to apply for admission to Ying Wa in the DP stage. The application period will be from 2 - 16 January 2025.

S.1 Places available for cross-net application (unrestricted school choices)

10% or 11 of our S.1 places committed to **Central Allocation** (CA) for prospective students selecting Ying Wa will be reserved for unrestricted school choices. Students from other school nets may choose us in the CA stage in May 2025.

S1 Places available for Central Allocation

98 places are available for students if they belong to the school nets served by Ying Wa. The school nets and places available will be specified by the Education Bureau in April 2025.

Under the first two categories, we can admit students not just in our own school nets but also all over the territory. We would, therefore, like to enlist your support to encourage your P.6 girls to consider applying for admission to Ying Wa under these two categories.

We remain in the same school net (i.e. Central & Western). P.6 students belonging to other school nets may consider applying under the first two options mentioned above.



76 ROBINSON ROAD, HONG KONG Tel: 25463151 Fax: 28588669

E-mail: school@ywgs.edu.hk Website: www.vwgs.edu.hk

In order to give a fair chance to all DP applicants, each one of them will be invited to attend an interview to be held on 8 March 2025 (Saturday). To further facilitate potential parents' understanding of the School, three identical **School Information Sessions** will be held on **7 December 2024 (Saturday)** at 9 a.m. - 10:15 a.m., 11:30 a.m. - 12:45 p.m. and 3 p.m. - 4:15 p.m. Interested parents may register via our school website (www.ywgs.edu.hk) from 1 November 2024 to 25 November 2024.

While we welcome all eligible P.6 girls to apply, it is worth noting that past experience shows that those in the top 30% stand a higher chance.

Enclosed please find some copies of our school pamphlets and other relevant information for your distribution. Prospective applicants are also welcome to browse the school website (www.ywgs.edu.hk) for more information.

Your attention to and kind assistance in the above matter is highly appreciated.

Yours sincerely,

Mr. Kwan Hon Cheung Francis

Principal

Enclosed: 1. School pamphlets

2. Speech Day programme



76 ROBINSON ROAD, HONG KONG Tel: 25463151 Fax: 28588669 E-mail: school@ywgs.edu.hk Website: www.ywgs.edu.hk 220

林慧雯校長鈞鑒:

中一收生事宜

本校即將接受 2025 - 2026 學年中一新生申請,故特修函敬告有關資料,誠邀 貴校將有關訊息向各小六學生家長/監護人通報。

自行分配中一學位

在自行分配學位階段,本校將預留30%(即51個學位)供小六學生申請,遞交申請日期為2025年1月2日至16日。

不受學校網限制的統一派位

在扣除自行分配學位後,學校用於2025年5月統一派位的學額中有10%不受學校網的限制。換言之,本校統一派位的學額中,將有11個可分派給非本校區網的學生。

統一派位

本校共有 98 個學位供本校服務之學校網各小六學生申請,並 由教育局按既定程序分派。

本校屬香港第一區 (中西區校網)。其他校網之小六學生,亦可透過前述首兩項不受學校網限制之派位辦法,申請入讀本校。

本校歡迎所有合資格的小六學生申請入讀中一。但按過去經驗,成績屬最高組別(即首30%)的學生獲成功取錄的機會較大。為確保每名申請者皆有公平取錄機會,申請自行分配學位的所有學生都會獲本校安排參加2025年3月8日(星期六)舉行之面試。



76 ROBINSON ROAD, HONG KONG Tel: 25463151 Fax: 28588669

E-mail: school@ywgs.edu.hk Website: www.ywgs.edu.hk

為使家長及學生有機會更了解本校,我們特別安排三場內容相同的學校簡介會,日期為 2024 年 12 月 7 日 (星期六)上午 9 時至 10 時 15 分,上午 11 時 30 分至中午 12 時 45 分及下午 3 時至 4 時 15 分,歡迎家長於11 月 1 日至 11 月 25 日期間透過本校網頁 (www.ywgs.edu.hk)登記。

隨函附上多份本校簡介及其他相關資料,以便 貴校向有意申請入讀本校的學生派發。學生及家長亦可瀏覽本校網頁,以取得更多相關訊息。

以上事宜,有勞 台端向 貴校小六學生及家長傳達,謹此致謝,並祝主恩常偕!

英華女學校校長

關翰章

謹啟

二零二四年十月十七日

附: 1. 英華女學校簡介

2. 畢業禮程序表